
 
Børne – og ungdomsforvaltningen - IBØ H 

 

 

Høringssvar – klynge IBØ H 
 
På baggrund af forslag / indstilling til lokal justering af klyngerne i IBØ – har der været en drøftelse i 
Ledelsen, MED og forældrebestyrelse, i klyng IBØ H 
 
Ledelse: 

Referat fra ledelsesmøde d. 1.6 2023 Tilstede: Jannie, Trine, Lise og Rikke Sjøgren 

Ledelsen i klynge i IBØ H har drøftet det konkrete forslag om opløsning af klynge IBH H. 

Ledelsen bakker op om forslaget 

- Ledelsen ønsker at gøre opmærksom på, at der i forbindelse med en fremtidig 

sammenlægning, er en bekymring for en fremtidig klynges økonomi, og om det fremtidige 

faldende børnetal, kan få en betydning for de enkelte institutioners eksistens. 
MED: 
 
Referat af lokalMED d. 6.6 2023 (sendt som referat til alle – via AULA d. 12.6 2023 

 

LokalMED  i klynge i IBØ H har drøftet det konkrete forslag om opløsning af klynge IBH H. 

LokalMED bakker op om forslaget 

- LokalMED ønsker at gøre opmærksom på, at der i forbindelse med en fremtidig 

sammenlægning er en bekymring for en fremtidig klynges økonomi, og om det fremtidige 

faldende børnetal, kan få en betydning for de enkelte institutioners eksistens. 

 

 

Forældrebestyrelse: 
Referat af bestyrelsesmøde d. 7.6 2023 (indstilling blev forinden bestyrelsesmøde, drøfte i 

forældrerådene) Referatet er send til alle forældre og medarbejder d XXX – via AULA)  

 

Bestyrelsen bakker op om forslaget 
 
Der var på mødet dialog og spørgsmål, og alle var enige om at der skal ske noget – for at skabe 
bæredygtighed 
 
Bestyrelsen ønskede at klyngeleder viderebringer følgende kommentarer til den konkrete 
indstilling: 
 
Klynge IBØ H består af 4 veldrevende institutioner. Opløsning og sammenlægning af klynger giver 
mening, Bestyrelsen påpegede i den forbindelse, at det er vigtigt, at det ikke får betydning for de 
enkelte institutionernes eksistens. 
 

Bestyrelsen ønsker ligeledes at gøre opmærksom på, at når argumentation for opløsning / 
sammenlægning står i forbindelse med faldende børnetal, kan man som læser få fornemmelse af 
institutions sammenlægninger. 
 
 

 

 

 



Klynge IBØ I 

Høring om Indstilling til forslag om lokal justering af Klyngerne i IBØ- 

 

På baggrund af forslag til lokal justering af klyngerne i IBØ – har der været en drøftelse i Ledelsen, 

Med-udvalget og forældrebestyrelse, i Klynge IBØ I. 

Ledelse: 

Indstillingen blev drøftet d. 31. maj 2023. 

Tilstede: pædagogiske ledere: Susanne Bacher (Carl Nielsen), Helle Christoffersen (Flora), Dorthe 

Monica Nielsen (Eventyrøen) , June Moser Kampmark (KL) 

Klyngeledelsen i Klynge I ser positivt på indstillingen og bakker op om forholdene, som er 

beskrevet. 

De pædagogiske ledere ønsker at gøre opmærksom på at, det er vigtigt at der tænkes ressourcer 

og ŵidler til udvikliŶgeŶ af et ”saŵŵeŶlagt” ledelsesteaŵ, så der skabes gode betiŶgelser for eŶ 
god opstart og et fremtidigt samarbejde i en ny Klyngestruktur. Det nuværende ledelsesteam i 

KlyŶge I er ”Ŷyt” ŵed Ŷy KlyŶgeleder. Ledelsesteaŵet har et godt saŵarbejde, ŵeŶ er ikke faldet 
på plads som team endnu, hvorfor det er vigtigt for ledelsen i Klynge I at kunne få hjælp til at skabe 

et fælles værdigrundlag for et sammenlagt ledelsesteam, som alle kan ledere kan se sig selv i. 

 

MED-udvalg 

Indstillingen blev drøftet på MED-møde d. 20. juni 2023. 

Tilstede: Nanna AMR -Tuborgvej, Trine AMR - Carl Nielsen, Petra AMR – Flora, Sylvester AMR – 

Eventyrøen, Helle (PL Flora) June (KL). 

 

Med - udvalget stiller sig positiv i forhold til indstillingen, grundet det stigende børnetal som 

sammenlægningen vil afstedkomme. 

MED-udvalget er bekymret for, om det kan have en konsekvens for Klyngelederens tilstedeværelse 

og faglige fokus, i den enkelte enhed når Klyngen bliver større, og Klyngelederen skal have fokus på 

flere enheder. 

Grundet afstanden til de andre enheder i Klynge I, er der er et nuværende fokus på, at Tuborgvej i 

højere grad skal opleve sig som en del af Klyngestrukturen. MED-udvalget er bekymret for om det 

vil ændre sig når der kommer flere enheder i Klyngen, som ligger geografisk tæt på hinanden. 

 

Bestyrelse: 

Tilstede: Susanne, Bettina, Camilla, June (KL) 

 

Bestyrelsen ser positivt på indstillingen.  



Klynge IBØ I 

Bestyrelsen ser en fordel i at der kommer en større økonomisk volumen, ved at Klyngen bliver 

mere bæredygtig. 

 

Der er en bekymring for, at det ledelsesmæssige fokus der er nødvendigt for at udvikle Eventyrøen 

i en positiv retning mindskes, når klyngen bliver større. 

 

Der ses en positiv mulighed for at der kan skabes en større pædagogisk sammenhæng i Klyngen, 

hvor det bliver muligt at ansætte medarbejdere med særlige kompetencer på tværs af klyngen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
Børne – og ungdomsforvaltningen - IBØ E 

 

 

Høringssvar – klynge IBØ E 
 
På baggrund af forslag / indstilling til lokal justering af klyngerne i IBØ – har der været en drøftelse i 
Ledelsen, MED og forældrebestyrelse, i klyng IBØ H 

 

 

Referat af ledelse møde i klynge IBØ E – d. ȇȈ.Ȍ ȈȆȈȉ 

Vi er et enigt klyngeledelsesteam der er positivt stemt over for at fusionerer med 
Kennedygården. Kennedygården skal være så velkommen. 

 

Referat af ekstraordinært MED udvalgsmøde i klynge E d. ȇȋ. juni ȈȆȈȉ 

Eneste punkt på dagsorden er at drøfte indstilling til at klynge H opløses og 
Kennedygården i den forbindelse bliver en del af klynge E. 

Der er i MED udvalget en positiv indstilling til at tage imod Kennedygården ved opløsning 
af klynge H. 

Klynge E ser det som et aktiv at Kennedygården er en veldrevet enhed fagligt og 
økonomisk, med en erfaren pædagogisk leder, der kan bibringe et godt samarbejde i 
klyngen og i ledelsesteamet. 

 

Referat af ekstraordinært klyngebestyrelsesmøde i klynge E d. ȇ9. juni ȈȆȈȉ 

Eneste punkt på dagsorden er at drøfte indstilling til at klynge H opløses og 
Kennedygården i den forbindelse bliver en del af klynge E. 

Der er i bestyrelsen en positiv indstilling til at tage imod Kennedygården ved opløsning af 
klynge H. 

Klynge E ser det som et aktiv at Kennedygården er en veldrevet enhed fagligt og 
økonomisk, med en erfaren pædagogisk leder, der kan bibringe et godt samarbejde i 
klyngen og i ledelsesteamet. 

 


